

2010管理科学与安全工程国际会议

2010.8.6--8 中国, 山东, 烟台

首页

会议简介

会议主题

会议组织

会议日程

会务费用

投稿须知

资料下载

住宿交通

烟台概况

联系我们

会议简介

2010管理科学与安全工程国际会议

2010 International Conference on Management Science and Safety Engineering

2010年8月6-8日

中国·烟台

随着经济全球化与企业环境的多变, 管理科学与企业的安全经营面临新的挑战。如何更好地应用科学的理论与方法进行科学管理, 如何应用现代方法和工具进行高效管理, 以促进企业健康快速成长, 是新形势下管理科学亟待解决的问题。本次会议致力于企业、企业集群、产业管理创新的研究, 促进企业的生态发展; 致力于企业的各种资源包括技术、知识、信息、人、财、物的管理创新与安全控制的研究, 促使企业的健康发展; 致力于企业各种资源的安全供应与高效使用, 保障企业的资源安全; 致力于企业安全生产以及环境的和谐统一, 增强企业的社会责任意识; 致力于企业面临的各种风险管理研究, 增强企业的风险防范意识与风险防范能力。

“2010管理科学与安全工程国际会议”由山东工商学院管理学院、英国ASG集团联合举办, 会议论文将由ASG出版并送ISTP检索。会议将于2010年8月6-8日在烟台举行, 届时邀请国内外致力于管理科学与安全工程的专家学者参加会议, 就管理科学及安全工程领域的新理论、新方法及其应用问题进行深入广泛的讨论。热忱欢迎国内外专家学者踊跃投稿。

In the context of economic globalization and a rapidly changed business environment, studies on management science and operation security for enterprises are facing with new challenges. Under various new circumstances, a number of issues are demanding urgent solutions from management science, such as how to manage effectively and scientifically with advanced methods and tools, which is essential to the promotion of healthy and rapid development of enterprises. This conference will be dedicated to the research of enterprises, enterprises cluster and the industrial innovation for the ecodevelopment of enterprises; to the innovative management and safety control on various resources such as technology, knowledge, information, human resources and financial resources for the healthy development of enterprises; to the secured supply and full use of various resources for enterprises; to the harmony between production safety and the environment protection, enhancing the sense of corporate social responsibility; to the increased consciousness and ability of risk prevention for an effective risk management.

“2010 International Conference on Management Science and Safety Engineering” (MSSE 2010) is sponsored by School of management, Shandong Institute of Business and Technology and supported by ASG Group in England. MSSE 2010 will be published in the conference proceeding, and will be submitted to ISTP for indexing by ASG Group. The conference will be held in Yantai from 6 to 8 August, 2010. The aim objective of MSSE 2010 is to provide a platform for researchers, engineers, academicians as well as industrial professionals in the fields of management science and safety engineering from all over the world to present their research results and development activities.

地址: 山东省烟台市莱山区滨海中路191号
版权所有©2010管理科学与安全工程会议组织